
Referat fra IDF-møte ved Det medisinske fakultet, UiO 
 

Tirsdag 6. mars 2018 kl. 9-11 i møterommet Hippokrates, Sogn Arena, 2. etasje, Klaus 

Torgårds vei 3 

 
 

Fra tjenestemannsorganisasjonene: 

Vigdis Bjerkeli (FF), Gry Bruland Larsen (NTL), Katrine Langvad Stensløkken (FF), Svend 

Davanger (Akademikerne) 

 

Fakultetsverneombud: 

Marian Berge Andersen 

 

Fra ledelse/administrasjon:  

Unn-Hilde Grasmo-Wendler, Mette Langballe, Anita Robøle, Kristin Heggen (styresak 5 og 

6), Nina Vøllestad (styresak 5 og 6), Reidar Rognlien (styresak 8), Astrid Holø (referent) 

 

INFORMASJONS-/DRØFTINGSSAKER:  
 

 Gjennomgang av fakultetsstyresaker til møte 19. mars 2018 

http://www.med.uio.no/om/organisasjon/styret/moter/2018/03-19/sakskart-fakstyre-

med-2018-03-19.html 

 

Sak 4/18 – Oppnevning av nytt styremedlem til styret for NCMM 

Det var ingen merknader til saken. 

 
Sak 5/18 – Nedleggelse av det 2-årige masterprogrammet i Sykepleievitenskap ved 

Institutt for helse og samfunn 

Studiedekan Kristin Heggen redegjorde for saken og svarte på spørsmål. 

 

Det var ingen merknader til saken. 

 

Sak 6/18 – Endringer i masterprogrammene ved Institutt for helse og samfunn 

Instituttleder Nina Vøllestad redegjorde for saken og svarte på spørsmål. 

 

Det var ingen merknader til saken. 

 

Sak 7/18 – alternative opptakskriterier – pilot ved Det medisinske fakultet 

Fakultetsdirektør Unn-Hilde Grasmo-Wendler orienterte og svarte på spørsmål. 

 

Det har nå vært gjennomført pilot i to deler: 

1. Psykomotorisk ferdighetstest (uniTEST ACER) hvor det testes på ferdigheter mht 

informasjonsbehandling, problemløsning og beslutningstaking. Testen ble 

gjennomført på 131 medisinstudenter som hadde meldt seg frivillig til testen. 

2. Multiple mini interview (MMI) som skal teste egnethet innen områdene etikk, 

samarbeid, kommunikasjon og beslutningstaking). Testen er lagt opp som en 

stasjonstest (i likhet med OSCE-eksamen). 16 medisinstudenter deltok frivillig på 

testen. 

 

Selv om det kunne være ønskelig å gjennomføre tester på alle søkere hvis det viser seg å 

være vellykket, vil dette ikke i praksis være mulig med det første, bl.a. pga frister for 

søknad, opptak, mm. Det vil imidlertid bli søkt om å gjennomføre en «ekte pilot» neste 

år. 

 

http://www.med.uio.no/om/organisasjon/styret/moter/2018/03-19/sakskart-fakstyre-med-2018-03-19.html
http://www.med.uio.no/om/organisasjon/styret/moter/2018/03-19/sakskart-fakstyre-med-2018-03-19.html
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Det vil bli laget presentasjon om saken til styremøtet 19.3, som blir lagt ut sammen med 

protokoll etter møtet. 

 

Sak 8/18 – Regnskap pr 31.12.2018/Virksomhetsrapport 3. tertial 2017 

Reidar Rognlien gikk gjennom regnskapet og svarte på spørsmål om dette. 

Mette Langballe svarte på spørsmål om virksomhetsrapporten. 

 

NTL hadde merket seg at Klinmed har spart inn midler og skal spare inn ytterligere 10 

mill kr. Det henstilles om at dette må vurderes nøye, slik at det ikke går ut over 

kjernevirksomheten. Det ble også henstilt om at også administrativt ansatte ute i 

organisasjonen får anledning til å gi sine innspill. Dette ble støttet av FF. 

 

Det var for øvrig ingen merknader til saken. 

 

Sak 9/18 –  Fordeling av strategiske rekrutteringsstillinger  

Mette Langballe redegjorde. 

 

Det var ingen merknader til saken. 

 

Sak 10/18 – Orientering om kommunikasjonsteamets arbeid 

Orienteringen vil bli holdt i neste ordinære IDF-møte, 30. april d.å. 

 

 


